
Title (en)
Fantail nozzle for producing a continuous gas or liquid veil, e.g. for burners.

Title (de)
Schlitzdüse zur Bildung von zusammenhängenden Gas- oder Flüssigkeitsschleiern, beispielsweise für Brenner.

Title (fr)
Tuyère à fente pour former des voiles continus sous forme gazeuse ou liquide, p. ex. pour brûleurs.

Publication
EP 0041729 A1 19811216 (DE)

Application
EP 81104455 A 19810610

Priority
DE 3021710 A 19800610

Abstract (en)
1. A slotted nozzle for producing continuous gas or liquid veils, for example for burners, whose nozzle slot (7) is formed between a fillet (6, 33)
deformable transversely to the nozzle slot and a fillet (plate 1, 2) rigid in longitudinal direction and forming a counterface, the slot spacing of which is
maintained by connecting members arranged spaced apart longitudinally, characterized in that the fillet (6, 33), which is designed to be resilliently
flexible, is applied with pre-loading aginst the countersurface (plate 1, 2) via a plurality of projections (18, 28) having a small longitudinal distance
apart from one another.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Schlitzdüse zur Bildung von zusammenhängenden Gas- oder Flüssigkeitsschleiern, beispielsweise für Brenner.
Sie will eine Schlitzdüse schaffen, deren Schlitz auch bei extrem geringer Weite mit geringem Aufwand konstante Abmessungen zwischen den
den Düsenschlitz einschließenden Leisten (2,6,33) aufweist. Dies erreicht sie dadurch, daß nur eine der beiden Leisten (2) in Längsrichtung
steif ausgebildet ist, während die zweite, im Querschnitt elastisch flexibel ausgebildete Leiste (6,33) über eine Vielzahl geringen Längsabstand
voneinander aufweisender Vorsprünge (18,28) unter Vorspannung an der starren Leiste (2) anliegt.
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